
 

Ekerö 8 maj 2024

Fråga till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Fredrik Ohls

Angående rivning av Ekebyhovsskolan och byggnation av nya skolor.

Bakgrund:
Vid försäljningen av Ekebyhovsskolans mark var dåvarande oppositionspartier, numera en del 
av mittenstyret starkt kritiska till försäljningen av marken. En efterfrågad mark mitt i byn.
Marken såldes till Nystads stadsutvecklings AB och avtal skrevs för att möjliggöra flytt av 
Birka skolan, men det framfördes även att Engelska skolan skulle ges möjlighet att etablera 
sig på marken.
I Mälaröarnas Nyheter nr. 7 kunde vi läsa om att Nystad nu påbörjat rivningen av 
Ekebyhovsskolan. Under resans gång och i artikeln nämns ingenting om planerna på 
etablering av Engelska skolan.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till dig.

- Är tänkt etablering av Engelska skolan på nämnd mark ute ur bilden?

Öpartiet

Desirée Björk


